



CMP/OCT/2024/0004

إعلان نتائج إجتماع الجمعية العامة العادية
Ordinary General Meeting Results

Date	09/10/2024	التاريخ
Name of Listed Company	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة المدرجة
Day and Date of the Meeting	الأربعاء 09/10/2024	تاريخ ويوم الاجتماع
Start time of the Meeting	11:00 am Bahrain Time	توقيت بدأ الاجتماع
End time of the Meeting	11:40 am Bahrain Time	توقيت نهاية الاجتماع
Venue of the Meeting	عبر وسائل الاتصال المرئية Through visual means of communication	مكان انعقاد الاجتماع
Chair of the Meeting	السيد هشام الريس Mr. Hisham Alrayes	رئيس إجتماع الجمعية العمومية
Quorum of the Total Attendance	39.14%	نصاب الحضور الإجمالي
Decisions and Resolutions of the Annual General Meeting:		القرارات الصادرة عن إجتماع الجمعية العمومية العادية:
The following items of the agenda have been approved: 1. The minutes of the previous meeting held on 24 th March 2024. 2. The Board of Directors' recommendations to establish a trust certificate issuance programme (the "Sukuk Programme") with a value of up to USD 500 million through a Special Purpose Vehicle (SPV), subject to obtaining the necessary regulatory or other approvals. Shareholders also approved the issuance of Sukuk amounting to USD 500 million in one or more tranches through the issuer SPV. 3. The Modifications to the terms and conditions of the existing USD 500 million Sukuk due in 2025, originally issued in two tranches in 2020. This includes the offer to early redeem the outstanding certificates. 4. Delegation of powers to the Board of Directors (and their delegates to conduct the necessary procedures to carry out the Sukuk Programme and the Offer. This includes obtaining all necessary approvals, including from the concerned regulators, concluding agreements, and performing any actions deemed essential by the Board in accordance with the mentioned agreements in relation to the Sukuk Programme and the Offer.		تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية: 1. محضر اجتماع الجمعية العامة العادية السابق والمنعقد بتاريخ 24 مارس 2024م. 2. توصيات مجلس الإدارة لتأسيس برنامج إصدار شهادات الثقة (برنامج الصكوك) بقيمة تصل إلى 500 مليون دولار أمريكي من خلال شركة ذات غرض خاص، بشرط الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة وغيرها من الموافقات المطلوبة. كما وافق المساهمون على إصدار الصكوك بمبلغ 500 مليون دولار أمريكي في شريحة واحدة أو أكثر من خلال الشركة ذات غرض خاص. 3. التعديلات على الشروط والأحكام للصكوك الحالية بمبلغ 500 مليون دولار أمريكي المستحقة في عام 2025، والتي تم إصدارها على شريحتين في عام 2020. ويشمل ذلك العرض للاسترداد المبكر نقدًا لكافة شهادات الشروط والأحكام. 4. تفويض الصلاحيات لمجلس الإدارة أو من يفوضه المجلس لاتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ برنامج الصكوك والعرض. ومن بين تلك الصلاحيات، الحصول على جميع الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية المعنية، وإبرام الاتفاقيات، واتخاذ الإجراءات اللازمة التي يعتبرها مجلس الإدارة ضرورية وفقًا للاتفاقيات المذكورة فيما يتعلق ببرنامج الصكوك والعرض.



5. Any recent issues in accordance with Article (207) of the Commercial Companies Law.
5. ما يستجد من أعمال طبقاً للمادة (207) من قانون الشركات التجارية.

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسيل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	

جي إف إتش تختتم اجتماع الجمعية العامة العادية وتحصل على موافقة المساهمين على برنامج الصكوك



المنامة، مملكة البحرين – 09 أكتوبر 2024: أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") اليوم عن اختتام اجتماع الجمعية العامة العادية للمجموعة بنجاح، والذي تم عقده مباشرة عبر وسائل الاتصال المرئية بنصاب بلغ 39.14% من المساهمين، بالإضافة إلى أعضاء مجلس إدارة المجموعة والإدارة والموظفين.

شهد الاجتماع موافقة المساهمين على محاضر الاجتماع السابق الذي عُقد في 24 مارس 2024، وعلى توصيات مجلس الإدارة لتأسيس برنامج إصدار شهادات الثقة (برنامج الصكوك) بقيمة تصل إلى 500 مليون دولار أمريكي من خلال شركة ذات غرض خاص، بشرط الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة وغيرها من الموافقات المطلوبة. كما وافق المساهمون على إصدار الصكوك بمبلغ 500 مليون دولار أمريكي في شريحة واحدة أو أكثر من خلال الشركة ذات غرض خاص.

وتمت الموافقة على التعديلات على الشروط والأحكام للصكوك الحالية بمبلغ 500 مليون دولار أمريكي المستحقة في عام 2025، والتي تم إصدارها على شريحتين في عام 2020. ويشمل ذلك العرض للاسترداد المبكر نقدًا لكافة شهادات الشروط والأحكام. بالإضافة إلى ذلك، وافق المساهمون على تفويض الصلاحيات لمجلس الإدارة أو من يفوضه المجلس لاتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ برنامج الصكوك والعرض. ومن بين تلك الصلاحيات، الحصول على جميع الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية المعنية، وإبرام الاتفاقيات، واتخاذ الإجراءات اللازمة التي يعتبرها مجلس الإدارة ضرورية وفقًا للاتفاقيات المذكورة فيما يتعلق ببرنامج الصكوك والعرض.

تمتلك مجموعة جي إف إتش المالية اليوم ما يزيد عن 21 مليار دولار أمريكي من الأصول والأصول الخاضعة للإدارة، بما في ذلك محفظة عالمية من الاستثمارات في مجال الخدمات اللوجستية والرعاية الصحية والتعليم والتكنولوجيا في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وأوروبا وأمريكا الشمالية.

--النهاية--

نبذة حول مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب:

تعتبر مجموعة جي إف إتش المالية واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، وإدارة الثروات، والأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، وأوروبا، والمملكة



المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إنتش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.gfh.com.

للمزيد من المعلومات والاستفسارات الإعلامية، الرجاء الاتصال بـ:

نوال الناجي

مدير أول – قسم العلاقات المؤسسية،

مجموعة جي إف إنتش المالية

هاتف: +973 17538538

البريد الإلكتروني: nalnaji@gfh.com

الموقع الإلكتروني: www.gfh.com



GFH SUCCESSFULLY CONCLUDES OGM; Gains Shareholder Approval for Sukuk Programme



Manama, Bahrain – 09 October 2024: GFH Financial Group (“GFH” or “the Group”) today announced the successful conclusion of its Ordinary General Meeting (OGM), held with the live virtual participation of a **39.14%** quorum of shareholders in addition to members of the Group’s Board, management and employees.

The OGM saw shareholders approve the minutes of the previous OGM held on 24 March 2024 and the Board of Directors’ recommendations to establish a trust certificate issuance programme (the “Sukuk Programme”) with a value of up to USD 500 million through a Special Purpose Vehicle (SPV), subject to obtaining the necessary regulatory or other approvals. Shareholders also approved the issuance of Sukuk amounting to USD 500 million in one or more tranches through the issuer SPV.

Also approved were the modifications to the terms and conditions of the existing USD 500 million Sukuk due in 2025, originally issued in two tranches in 2020. This includes the offer to early redeem the outstanding certificates. Shareholders also approved the delegation of powers to the Board of Directors (and their delegates to conduct the necessary procedures to carry out the Sukuk Programme and the Offer. This includes obtaining all necessary approvals, including from the concerned regulators, concluding agreements, and performing any actions deemed essential by the Board in accordance with the mentioned agreements in relation to the Sukuk Programme and the Offer.



Today, GFH has more than US\$21 billion of assets and assets under management including a global portfolio of investments in logistics, healthcare, education and technology in the MENA region, Europe and North America.

-Ends-

About GFH Financial Group B.S.C.

GFH Financial Group is one of the most recognised financial groups in the Gulf region. Its businesses include Investment Management, Commercial Banking and Treasury & Proprietary Investments, with assets and assets under management exceeding US\$21 billion dollars. The Group's operations are principally focused across the GCC, North Africa and India, along with strategic investment in the U.S., Europe and the U.K. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit www.gfh.com.

Media Contacts:

GFH Financial Group

Nawal Al-Naji

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: [+973 17538538](tel:+97317538538)

Email: nalnaji@gfh.com

Website: www.gfh.com